



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

No. 91
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

NOVEMBER 30, 1971
LE 30 NOVEMBRE 1971

SIGNATURE OF EXTRADITION TREATY
BY MR. SHARP, IN WASHINGTON, DECEMBER 3/

SIGNATURE D'UN TRAITE D'EXTRADITION PAR
M. SHARP A WASHINGTON LE 3 DECEMBRE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that he will be visiting Washington on Friday, December 3, to sign an Extradition Treaty with Secretary of State William Rogers.

The new Treaty will terminate and replace the existing Treaty of 1842 and its supplementary conventions. Among the updated provisions included in the new Treaty is the offence of unlawful seizure of aircraft.

While in Washington, the Minister will have an exchange of views on a range of subjects with Mr. Rogers as part of their continuing consultations on bilateral and international questions of mutual interest and in preparation of the forthcoming visit of Prime Minister Trudeau with President Nixon.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'Honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui qu'il se rendra à Washington, le vendredi 3 décembre, pour signer un traité d'extradition avec le Secrétaire d'Etat, M. William Rogers.

Le nouveau traité mettra fin, en les remplaçant, au traité actuel qui remonte à 1842 et aux conventions supplémentaires qui l'accompagnent. On trouve parmi les crimes énumérés dans le nouveau traité celui qui a trait à la saisie illicite des aéronefs.

Lors de son séjour à Washington, le Ministre aura un échange de vues avec M. Rogers sur une variété de sujets dans le cadre des consultations permanentes sur des questions bilatérales et internationales d'intérêt mutuel. Ces échanges de vues prépareront également la rencontre prochaine entre le Premier Ministre Trudeau et le Président Nixon.